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Förord 
Fullmäktigemötet 2007 bejakade en uppfödarstrategi som framtagits som hjälpmedel 
till rasens uppfödare. Densamma hade redan reviderats efter ett medlemsmöte där 
man kom fram gemensamt till hur utformningen skulle se ut 
 

Bakgrund 
Denna uppfödarstrategi skall bli ett hjälpmedel för uppfödare som vill verka för 
klubbens uppsatta mål. För att avelskommittén och styrelsen skall kunna arbeta aktivt 
med att framtaga de hjälpmedel och styrinstrument som strategin uppmanar till så 
krävs medlemmarnas och uppfödarnas engagemang. Då uppfödarstrategin 
klubbades på ett fullmäktigemöte så krävs i enlighet med stadga att ändringar bara 
sker efter motionering , förslag från styrelsen eller övergripande organisations förändring 
 

Förslag 
Sittande styrelse föreslår att huvudstyrelsen bör ha möjligheten att efter medlemsmöten  
och eventuella revideringar som SKK eller SSRK gör som påverkar innehållet i 
uppfödarstrategin kunna revidera innehållet i uppfödarstrategin utan att invänta nytt 
fullmäktigemöte 
 

Fråga 
Får styrelsen mandat att revidera fortlöpande innan utvärdering 2010 i 
uppfödarstrategin 


